
  
  
  

Maandag 15 april 2024  
                                                           
 Vragen met betrekking tot herstelwerkzaamheden Park van Rhoon 
 
  
  
Stem-Lokaal heeft de afgelopen week veel vragen van inwoners ontvangen over 
de staat van het park in Rhoon na afloop van het (verder succesvol verlopen) 
winterfestival. 
We kunnen stellen dat er na afloop van het festival een aanzienlijke hoeveelheid 
vernielingen en andere schades zijn geconstateerd in het park. 
  
  
Onze vragen aan de verantwoordelijk portefeuillehouder zijn dan ook:  
  
- Welke afspraken over herstel van eventuele schade zijn er gemaakt met de 
organisator van het winterfestival? 
- Is er samen met de organisator van het winterfestival een inspectie van de 
ontstane schade gedaan ? 
- indien ja , wat was daarvan de uitkomst? 
- indien nee, waarom niet? 
- zullen de herstelwerkzaamheden zijn afgerond voor de volgende festiviteit 
(koningsdag) in het park zal worden gehouden? 
- Waarom heeft de portefeuillehouder ervoor gekozen om de raad niet te 
informeren over de buiten proportionele schade aan het park? 
 
  
  

Met vriendelijk groet  
FRACTIE STEM-LOKAAL  
  


